
CONSILIUL LOCAL STÂLPENI 
 JUDEŢUL ARGEŞ 
 
 
 PROCES VERBAL  

al şedinței ordinare din data de 27 februarie 2025 
Ȋncheiat astǎzi 27.02.2025   

 
 
             In temeiul articolului 134 alin.(1), lit.a din Ordonanta de Urgenta a Guvernului privind 
Codul Administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare, prin Dispozitia nr.117 din 
21.02.2025, primarul comunei Stalpeni - Şerbănoiu Gabi, a convocat membrii Consiliului Local al 
comunei Stalpeni, judetul Arges, in sedinta ordinara in data de 27.02.2025, ora 16.30. 

Lucrarile sedintei au inceput la ora 16.30, sedinta  s-a desfășura fizic in sala de sedinta. 
La sedinta au fost prezenti fizic 13 (treisprezece) consilieri locali : Machedon Mariana 

Nicoleta, Tǎnase Valericǎ Gigi, Voican Laura, Sora Bogdan,  Radu Cristina, Constantin Veruţa 
Maria, Cuțic Constantin, Dumitra Laurențiu, Nicolae Gheorghe, Nedelcu Silviu, Enache Florin, 
Anghel Ion Eduard, Modreanu Liviu Ion, din totalul de 13 consilieri locali cati alcatuiesc Consiliul 
local al comunei Stalpeni. 

La sedinta mai participa : dl. Şerbănoiu Gabi - primar, dl.Mesteacăn Ovidiu Eugen - 
administrator public, dl.Dinculescu Marius Florinel - secretar general si d.na Filipescu Mihaela - 
consilier juridic. Mai participa la sedinta dl. Olariu Ştefan Liviu - delegat satesc. 

Se declara sedinta deschisa, dl.consilier local Cuțic Constantin - presedinte de sedinta, 
supune spre aprobare procesele verbale ale sedintelor anterioare, respectiv procesele verbale ale 
sedintelor : din data de 08.01.2025, din data de 10.01.2025, din data de 17.01.2025 si din data de 
31.01.2025. 

 Supuse la vot procesele verbale ale sedintelor din data de 08.01.2025, din data de 10.01.202 
si din data de 17.01.2025 sunt aprobate in unanimitate, iar procesul verbal al sedintei din  data de 
31.01.2025 este aprobat, cu mentiunea sa se faca completari. 

 Supusa la vot ordinea de zi este aprobata in unanimitate de voturi. 
 

1.Proiectul de hotărȃre nr.23 din 21.02.202 privind aprobarea studiului de oportunitate 
pentru concesionarea directa a terenului in suprafata de 19,7 mp situat in comuna Stalpeni, 
str.Liceului, zona “Blocuri Vechi, judetul Arges, aferent apartamentului proprietate personala a 
d.nei  Tudose Daniela din comuna Stalpeni, sat Stalpeni, str.Liceului, bl.7, sc.A, ap.2 , judetul 
Arges.Iniţiator - dl.primar Şerbănoiu Gabi.Comisiile de specialitate nr.1 si 3. 

Se constata ca a fost depus Raportul intocmit de Compartimentul de specialitate din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului comunei Stalpeni. Se ia act de avizele comisiilor de 
specialitate. 

La dezbatere sunt prezenti : 13 consilieri locali.     

 Se supune la vot proiectul de hotărȃre în forma prezentată. 

Rezultatul votului : Proiectul a fost aprobat cu 13 voturi “PENTRU”, 0 voturi 
“ȊMPOTRIVĂ” şi 0 voturi “ABȚINERE”. 
 

2.Proiectul de hotărȃre nr.24 din 21.02.2025  privind  aprobarea modelului legitimației 
pentru aleșii locali și a modelului semnului distinctiv al calității acestora. Initiator dl. consilier 
local Cutic Constantin.Comisiile de specialitate nr.1,2 si 3. 

Se constata ca a fost depus Raportul intocmit de Compartimentul de specialitate din cadrul 
aparatului de specialitate al primarului comunei Stalpeni. Se ia act de avizele comisiilor de 
specialitate. 

La dezbatere sunt prezenti : 13 consilieri locali.     

 Se supune la vot proiectul de hotărȃre în forma prezentată. 



Rezultatul votului : Proiectul a fost aprobat cu 13 voturi “PENTRU”, 0 voturi 
“ȊMPOTRIVĂ” şi 0 voturi “ABȚINERE”. 
 

Diverse :  
A) Analizarea proiectului de hotarare privind analiza implicatiilor financiare si legale ale 

transformarii pietei de desfacere produse agricole si alimentare intr-o societate comerciala cu 
actionariat detinut de Consiliul Local sau atribuirea contractului pentru modernizarea si 
administrarea pietei catre un investitor privat.  Initiator dl. Consilier local Enache Florin.                                           
Dl.primar - acest proiect nu are fundamentare. Este targ saptamanal, este diferenta intre piata si 

targ, in care toti producatorii locali si din alte localitati poate sa vanda oua, lapte, cartofi, este o 

chestiune de umanitate. De 3 ani avem si activitati culturale “Focul lui Sumedru” care se 

organizeaza in acest targ. Este un loc unde se socializeaza, oamenii se intalnesc, este un element al 

identitatii satului nostru. Nu putem da acest brend la o firma, sa schimbe ce acest targ este de 

aproape 100 ani, care sa-si impuna strict programul lui. Noi sprijinim producatorii locali.        

Dl.consilier local Enache Florin - acest targ este intr-o stare avansata de degradare.Eu nu as spune 

ca este un brend. Sa fie un brend eu l-as face sa sclipeasca.Daca il transform in societate 

comerciala, eu ii pun orice conditii.Orice proiect trebuie trecut pe ordinea de zi. 

Dl. Primar - Daca initiati un proiect trebuie sa veniti la primarie sa analizam ce impact bugetar 

presupune, o analiza financiara, gasirea unui investitor. Ati zis sa facem o societate cum este 

societatea de apa. Dumneavoastra stiti ce inseamna o societate, ce cheltuieli presupune ? Ati facut 

un impact bugetar ? 

Dl. Mesteacan Eugen - cati angajati considerati ca ar fi necesari. Stiti cat este salariul minim pe 

economie.                                                                                                                               

Dl.consilier local Enache Florin - se poate sustine financiar, avantajele sunt numeroase.  

Dl. Primar -  Vine omul in targ cu cartofi, ii vinde si isi cumpara paine si salam. 

Dl.consilier local Modreanu Liviu Ion - am facut si eu doua proiecte de hotarare, unul sa ramana 

targ saptamanal, ca altfel nu o sa mai vina nimeni. 

Dl.consilier local Anghel Ion Eduard - trebuie sa se imbunatateasca conditiile in targ, trebuie 

putina imagine. 

Dl. Primar - Eu am chemat un evaluator, sa facem un studiu pentru un container cu toate utilitatile 

pentru vanzare carne si produse lactate, o hala in conditii. In targ s-a investit, s-a asfaltat. Acum 

12 ani cum arata targul ? Noi nu am marit taxele pentru a veni in sprijinul comerciantilor locali, 

altfel plecau toti, nu mai venea nimeni in targ.  

 

B)  Analizarea proiectului de hotarare privind constituirea unei echipe de teatru pentru 
elevii claselor I-XII, in cadrul comunei Stalpeni, judetul Arges. Initiator dl. Consilier  local Enache 
Florin. 
Dl.consilier local Enache Florin - este propunerea d.nei Arsenescu. Eu am facut propunerea de 

salarizare, orice prestatie trebuie platita. 
Dl. Primar - nu avem posibilitatea legala de a plati o persoana fizica. Avem bani pe cultura, si de 

ce are nevoie, de obiecte, materiale, o sprijinim dar nu o putem plati ca persoana fizica. 
Dl.consilier local Enache Florin - d.na Arsenescu a zis ca nu are pretentie de niciun leu, vrea sa o 

sprijinim cu materiale. 
Dl. Primar - eu nu va mai inteleg dl.Enache, va contraziceti singur.Sa spuna d.na Arsenescu ce 

vrea sa faca, de ce are nevoie, costume baza materiala. 
Dl.consilier local Enache Florin - pentru ce vrea sa faca, vrea sa incheie un contract de prestatii si 

sa primeasca 500 lei /luna. 
Dl. Mesteacan Eugen - la nivel de unitate scolara au un ONG care poate finanta aceasta activitate. 

Dl.Consilier local Cuţic Constantin - trebuie sa discutam si cu d.na Arsenescu, sa o invitam la 

sedinta urmatoare pentru o discutie si sa gasim cadrul legal. 

 

D. na Filipescu Mihaela - consilier juridic da citire raspunsului la solicitarea nr.833/ 30 ianuarie 
2025 privind transparenta informatiilor la preturile din contractele de achizitii publice, formulata de 
consilieri locali. 



 
- Dl. Consilier local Modreanu Liviu Ion - vreau sa depun doua proiecte. Unul pentru 

investitie hala de carne la targul saptamanal si celalalt pentru drumul unde stau eu, DC 83, 

varianta de la M ioveni catre noi, se circula foarte greu, sunt gropi.  

- Dna. Consilier local Voican Laura - la scoala Radesti, copiii nu au teren de sport. 

- Dl. Delegat satesc Olariu Ştefan Liviu - groapa pe drumul la intrare catre bazin, trebuie 

astupata.  Locuitorii satului Dealul Frumos vor bransari la gaze. 

 - Dna. Consilier local Constantin Veruţa Maria - pe ulita Bucur trebuie piatra pentru 

astupat gropile.  

- Dl. Delegat satesc Rădoi Gheorghiţă - in Pitigaia trebuie piatra pentru astupat gropile.  

- Dl. Consilier local Tǎnase Valericǎ Gigi - canalizarea si pe strada Lacului trebuie piatra 

pentru astupat gropile. 

- Dl. Consilier local Dumitra Laurențiu - cladirea din incinta scolii Radesti, este intr-o stare 

avansata de degradare, ar trebui reabilitata.        

 Canalul de decolmatat.         

 Iluminatul pe strada Garlici.          

 La “doi pasi” Radesti sunt caini care ataca cetatenii, eu am venit de la servici la ora 24,00 

si am fost atacat de caini.   

La coana nasa, mai sus de scoala, nu este bec, este bezna.     

 In data de 26 februarie cand a avut loc exercitiul de alarmare publica, la Radesti nu s-a 

auzit sirena.           

 Presedintele de sedinta ar trebui sa stabileasca un timp in care fiecare consilier sa isi 

exprime problemele.   

- Dl. Consilier local Anghel Ion Eduard - la blocurile vechi sunt 4-5 caini si trebuie facute 

demersuri pentru captarea lor. La  firma de apa, comisia pentru selectia administratorului ar 

trebui sa il sustina pe Dl. Fica Adrian sa ramana in continuare administrator, are experienta, s-a 

invatat.  

Dl. Fica Adrian - la 31 martie imi dau demisia, de la 1 aprilie mi-am gasit alt loc de munca. 
- Dl. Consilier local Enache Florin - am cerut datoriile la zi din cofinantari la lucrarile de 

investitii. Pe  strada Dealul Morii, s-a aprobat prin HCL montarea unei oglinzi, care este necesara, 

cand se va monta ? 

- Dl.Consilier local Cuţic Constantin - s-a reparat buldo ? 

La Toader Victor in zona podului trebuie decolmatat santul. 

Trebuie o campanie de informare privind proprietatile necuratate, cele parasite si 

neangrijite. 

- Dl. Consilier local Nicolae Gheorghe - la Opresti pietruirea drumurilor cand se 

indreapata vremea. 

Dl. Fica Adrian - avem o problema, in data de 24 februarie am constatat ca  pompa de la 
forajul F1 Radesti, str.Brazilor s-a ars si nu poate fi extrasa manual. Noi facem toate demersurile 
pentru a inlocui pompa arsa. 
 

Dl.Cuţic Constantin,  presedintele de sedinta constată că punctele înscrise pe ordinea de zi 
au fost epuizate. Nemaifiind alte probleme de dezbătut, se declară şedinţa închisă.  

Prezentul proces – verbal se completează cu notele scrise luate în timpul discuţiilor şi cu 
înregistrarea video. 

Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbal. 
 

 
 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                            SECRETAR GENERAL,                           
 CUŢIC Constantin                                                  DINCULESCU Marius Florinel  

 
                                    



                 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 


